
Beantwoording vragen SGP-fractie over agendapunt 8 Wijziging GR VRU
Raadscommissievergadering van: 16-05-2023

Om een vlotte verwerking van alle vragen van alle fracties mogelijk te maken, hebben wij bij het invullen van dit format de volgende verzoeken:

 Wilt u a.u.b. gebruik maken van dít format en dit format NIET aanpassen door bijv. kolommen toe te voegen
 Levert u de vragen a.u.b. zo beknopt mogelijk aan | in lettertype Verdana 9 | a.u.b. één vraag per rij
 Gebruikt u a.u.b. voor ieder agendapunt een afzonderlijk formulier, zodat wij de vragen & antwoorden later bij het desbetreffende agendapunt kunnen opslaan

Vraag Antwoord

In het raadsvoorstel staat: 

Er is aandacht gevraagd voor de procedure van het plaatsvervangend DB-lid. Het 
geniet bij nader inzien de voorkeur om het plaatsvervangend lid van het dagelijks 
bestuur (in het nieuwe vijfde lid in artikel 2.7) slechts uit het algemeen bestuur te 
kunnen kiezen. 

Waarom geniet dit de voorkeur?

In de Wet gemeenschappelijke regelingen is de standaardregel dat DB-delen uit het 
AB worden gekozen. In de GR-VRU is niet gekozen voor de optionele mogelijkheid van 
‘externe’ DB-leden. De reguliere leden worden uit het AB gekozen. Het is daarom 
logisch om plaatsvervangers dan ook uit het AB te kiezen.

Betreffende de adviescommissie: Heeft het college al stappen gezet in afstemming
met Oudewater en Houten om mogelijk te komen tot een adviescommissie? Zo ja, 
welke stappen? Zo nee, wanneer gaat dit gebeuren?

Hier is op dit moment nog geen voortgang over te melden. De griffie heeft contact 
met de griffie van Houten.


